

ISSN1004-4663
CN51-1201/R

CHINESE HEALTH SERVICE MANAGEMENT



2017.03

中文核心期刊

中 国 卫 生 事 业 管 理

ISSN 1004-4663



9 771004 466178

中国期刊全文数据库全文收录期刊
中文科技期刊数据库收录期刊
万方数据—数字化期刊群全文上网
中国生物医学文献数据库收录

万方数据

中国卫生事业管理

CHINESE HEALTH SERVICE MANAGEMENT

月刊 1985 年创刊 第 34 卷 2017 年 3 月

主 管

四川省卫生和计划生育委员会

主 办

四川省卫生和计划生育委员会

协办单位

成都中医药大学附属医院

德阳市人民医院

成都大学附属医院

名 誉 主 编

殷大奎 曹泽毅 卓凯星

主 编

梁繁荣

副 主 编

郑小华

总 发 行 人、社 长

李晓淳

编辑部主任

刘书文

编 辑

郭秀梅 饶朝龙 杨 练

贾 睿 李 苑

英 文 编辑

谭 婧

编 委

马 骊 方文均 方 勇

毛 萌 毛正中 王禄生

付 华 任建新 刘兴柱

吕玉波 孙 涛 朱士俊

李有柱 陈拥军 陈安民

陈志兴 周学东 易学明

林琦远 林曙光 钟 森

罗五金 范 兵 范关荣

姚大力 赵文清 周京国

郝 模 饶克勤 高 宁

高建民 耿仁文 黄从新

景 琳 廖 斌 蔡仁华

雷跃昌 樊晋川 樊均明

戴建平 唐刘红 赵 聰

本刊版权归中国卫生事业管理杂志社所有
本刊所发表作品，不代表本编委会和编辑部观点，如有印刷质量问题，请向本刊发行部调换

目 次

探索与改革

- 健康人力资本与经济增长的非线性门限效应研究 … 曹阳 闫岩(161)
失能老人医养结合服务的创新研究——以青岛长期医疗护理保险制度
为例证 ……………… 张玉强(165)
医保分肥与监管体制的变革 ……………… 张功震(169)
“一带一路”战略背景下中医药国际化区域合作的路径选择与策略优化
…………… 张诗钰 黄建元 申俊龙等(172)

- 广州市某三甲医院绩效改革的应用与评价 ………………
…………… 黄 山 谭 剑 夏 聪等(177)
我国医责险制度推行进程中存在的问题及对策 ………………
…………… 彭妍捷,严金海(180)

医院管理

- 医护人员工作投入与任务绩效的影响因素及相互关系研究 ………………
…………… 吴 悅 杨 坚 唐文熙等(184)
老年患者就医体验及服务质量第三方评估研究 ………………
…………… 黄 建 陈 菲 吴小翎等(189)
性别印象对男护士执业影响及策略研究进展 ………………
…………… 程淑园 高园林 张国增(192)

卫生行政管理

- 边远少数民族地区肺癌医疗负担时空分布——基于 ARIMA 模型 ……
…………… 王亭艳 欧阳静(194)
多种统计模型在冠心病医疗费用影响因素中的应用与比较 ………………
…………… 王娅玲 张锋龄 张泽丹等(198)

编辑出版	运用 DEA 和 RSR 评价广西市级医院大型医用设备工作效率
中国卫生事业管理杂志社	孙 健 王前强(201)
电 话
(028)86126443 86110812 86138809	
E-mail:wssyglj@ sina. com	
地 址	药事管理
四川省成都市下汪家拐街 19 号	苏北某县乡镇卫生院基本药物制度实施现状分析
邮政编码 王雪云 姚峰嵘 汤少梁等(205)
610041	
发 行	基于高斯 Copula 联合回归模型的新药最优剂量选择
四川省报刊发行局 言方荣 王 菲 赵卉灵等(208)
发行范围	卫生法制
国内公开发行	医疗纠纷中电子病历作为证据相关问题的探讨
邮发代号 相悦丽 李 莹 尹永奎等(211)
62—66	
印 刷	我国中药法律监管存在的问题及其原因探析 ... 马韶青 郭斯伦(213)
四川煤田地质制图印刷厂	
出版日期	农村卫生管理
2017 年 3 月	徐州农村地区慢性病的预防对策研究
国际标准刊号 闵晓青 田 侃 李 浩(217)
ISSN1004—4663	
国内统一刊号	福建新疆农村基本公共卫生服务利用现况调查
CN51—1201/R 唐彩云 王晓霞 张艺馨等(221)
广告经营许可证	医学教育与科研管理
5100004000361	中药学三层次三类型多元化人才培养模式的构建与实践
定 价 彭 成 傅超美 邓贊等(224)
10.00 元	
Sponsor	浙江省农村订单定向培养医学生履约意向分析
Ministry of Health of the P. R. China Editor Publishing House of Chinese Health Service Management 施利群 贾红英 吴燕萍等(227)
Tel	社会医学
(028)86126443 86110812 86138809	大学生在线心理需求满足与手机移动网络过度使用的关系
E-mail:wssyglj@ sina. com 包乌力吉仓 姜永志(231)
Address	授权和自我效能对老年慢性病患者自我管理行为的影响研究
19 Xia Wangjiaguast , Chengdu, Sichuan, P. R. C 王珊珊 刘彦慧 单秋菊等(234)
Post Code	公共卫生管理
610041	我国“医养结合”服务存在问题的系统分析
Domesitic 崔玲玲 马颖 陆龙滨等(238)
China Local Post Office P. O. Code 62— 66	
Periodical Registration	
ISSN1004—4663	
CN51—1201/R	
Price	
RMB 10.00 Percopy	
Publication Date	
March. 2017	

CHINESE HEALTH SERVICE MANAGEMENT

VOL. 34 NO. 3, 2017 CONTENTS IN BRIEF

Nonlinear Threshold Effect Research of Health Human Capital and Economic Growth.	CAO Yang, et al. (161)
Study on the Innovation of Medical and Maintenance Model for Disabled Elderly——Based on the Example of Qingdao Long-term Medical and Nursing Insurance System.	ZHANG Yu-qiang. (165)
Divide Booty of MedicalInsurance Fund and Reform the Supervision System.	ZHANG Gong-zhen. (169)
Studying on the path selection and optimization strategy of regional cooperation in the internationalization of Traditional Chinese Medicine under the background of "The Belt and Road"	ZHANG Shi-yu, et al. (172)
The Application and Evaluation of Pay – for – Performance Reform in A Top ThreeHospital in Guangzhou.	HUANG Shan, et al. (177)
Studying on the problems in the process of medical liability insurance system and its countermeasures	YAN Jin-hai, et al. (180)
Factors and Correlation Analysis of Work Engagement and Task Performance Among Medical Staffs.	WU Yue, et al. (184)
The Third-Party Assessment Research of Seeking Treatment Experiences in Elderly Patients and Service Quality.	HUANG Jian, et al. (189)
Advances in Practice and the Countermeasures Gender Male Nurse.	CHENG Shu-yuan, et al. (192)
Studying on the space-time distribution of medical burden of lung cancer in remote minority areas based on the ARIMA model.	WANG Ting-yan, et al. (194)
Comparatively studying on the application of multiple statistical models in influencing factors of hospitalization expenses of coronary heart disease.	WANG Ya-ling, et al. (198)
Evaluating the technical efficiency of high – technology medical equipment in municipal public hospitals of Guangxi based on DEA model and RSR method.	SUN Jian, et al. (201)
Analyzing the status of implementation of the Essential Medicine System in township health centers in one county of Northern Jiangsu.	WANG Xue-yun, et al. (205)
Studying on the dosage optimization of new drugs based on Gauss Copula joint evaluation model.	YAN Fang-rong, et al. (208)
Discussion on Electronic Medical Records as Evidence in Medical Disputes.	XIANG Yue-li, et al. (211)
Analysis on Problems and Reasons of Legal Regulation of Traditional Chinese Medicine.	MA Shao-qing, et al. (213)
Study on Preventive Measures of Chronic Diseases in Rural Areas of Xuzhou.	MIN Xiao-qing, et al. (217)
The Implementation of Basic Public Health Service in Rural Areas in Fujian and Xinjiang Regions.	TANG Cai-yun, et al. (221)
The construction and practice of three – level and three-type diversified talents development system.	PENG Cheng, et al. (224)
Analyzing the contractual intention of rural – oriented cultivated medical students in Zhejiang Province.	SHI Li-qun, et al. (227)
Studying on the relationship between satisfaction on online psychological needs and excessive use of mobile phone Internet of college students.	BAO Wu-lijcang, et al. (231)
Studying on the influence of empowerment and self – efficacy on self – management of chronic illness of the elderly.	WANG Shan-shan, et al. (234)
Systematic analysis of the problems of integrated service of medical services and care for the older people in China.	CUI Ling-ling, et al. (238)



中航工业三六三医院



3D腹腔镜手术



胸外科手术（主刀为国务院政府特殊津贴获得者、院长、党委副书记吴坚）



犀浦院区奠基仪式



患者综合服务中心



病区护士站



骨科手术（主刀为国务院政府特殊津贴获得者、四川省骨科学术技术带头人、副院长侯伟光）



我院引进的西南首台
头部伽玛刀和全国首台体部伽玛刀

